
Előterjesztés a 2017.03.28. -i képviselő-testületi ülésre.
 
Tárgy: A polgármester beszámolója, az előző ülés óta végzett munkájáról.
Előadó: László Attila polgármester.

Tisztelt Képviselők!

A kisiskolában kialakított zöldségfeldolgozó csempézése, lapozása és villany szerelvényezése
befejeződött. A hűtőkamra ajtóját fölszereltem, a Salgó polcokat összeszereltem. Fölraktuk a
bojlert, kijavítottam a csempék fölötti fal meszelését. A nagykonyhai mosogatókat Gyirmóton
hegesztettem  meg.  A víz-szennyvíz  szerelvényezését  Sípos  Nándorral  csináltuk  meg,  aki
társadalmi  munkában  dolgozott,  köszönjük  szépen.  Minden  fagyasztóládát  a
zöldségfeldolgozóba  tettünk  be,  az  önkormányzat  pincéjéből  áthordtuk  a  savanyúságokat,
terményeket, és beüzemeltem a hűtőkamrát. Egy, a Fő út 60 önkormányzati lakásból származó
szekrényt  átfestettünk  fehérre,  bepolcoztuk,  amibe  a  savanyításhoz  szükséges  fűszereket,
kisebb edényeket tárolunk. A nagyobb edényeket a hűtőkamra tetején tároljuk.
Március  01.  napjától  a  mezőgazdasági  közmunkaprogram elindult  13  fővel,  ebből  hárman
járnak  fűrészes  tanfolyamra.  A  hosszú  távú  közmunka  programra  négy  főt  kértünk,
megtervezve a dologi kiadásokat (fűnyírók, üzemanyag, szerszámok, munkaruha), március 20-
án közölték, hogy csak a bért kapjuk, a dologi kiadást nem támogatják. A munkába járást is
nekünk  kell  megoldani,  mivel  Tétről,  és  Gyömöréről  közvetítenek  közmunkást.
A  vetőmagokat,  vető  krumplit  megvásároltam.  Elültettünk  10  kg.  fokhagymát,  30  kg.
dughagymát. A fóliába salátából és retekből 500-500 magot, másfél hét után újabb 500-500
magot ültettünk el. Palántanevelőbe 500 db. zellermagot, 8.0000 db. fűszerpaprika magot, 300
db.  étkezési  paprikát,  és  250  db.  paradicsom  magot  ültettünk.  Az  Alpolgármester  Úr
megtrágyázta  a  Görbeföldet,  megszántottam,  krumplit  ültetünk  bele  (0,75  ha.)  A Szentén
(Cirok) megfogasoltam az önkormányzati  földet,  a Tamás megkombinátorozta (5,4 ha.).  Az
Alpolgármester Úr, Jánossomorjáról hozott tavaszi árpa vetőmagot, a fölvásárlásra megkötöttük
a szerződést. Köszönöm a segítségét, nem tudom, az önkormányzat hogyan tudja honorálni,
mert pénz soha nem fogad el. Nagy Károly vállalkozóval el is vettettem.
A kultúrházban konnektorokat szereltem föl. Mosógépet vásároltam (a régi elromlott), amit a
konyhából a mögötte lévő helyiségbe szerelünk be. Itt is a víz-szennyvíz szerelését társadalmi
munkában Sípos Nándor vállalta, hogy elvégzi.
Az önkormányzat műhelyében is konnektorokat, és a satupad fölé neonlámpát szereltem föl.
A civil szervezetekkel tartottunk megbeszélést, a 2017 évi programokról. A Burgonyafesztivál
várható  kiadásait,  a  vendéglátás  2016 évi  kiadásait  figyelembe  véve,  és  a  kért  árajánlatok
alapján állítottam össze, amit az 1. számú mellékletben részletezek. A megbeszélésen kijelölt
sztárvendégek foglaltak, vagy túl későn tudnának fellépni. Az idei évben is 
A 83 – as főút fejlesztésének többszöri tervtárgyalásán vettem részt (Tét, Budapest).
Kapuváron, a minden évben megrendezett, hagyományos FIDESZ bálon vettem részt.
Szintén  Kapuváron,  polgármesteri  találkozón  vettem  részt,  amit  Gyopáros  Alpár  Úr,
Országgyűlési  képviselő  hívott  össze.  Megköszönte  a  településvezetők  együttműködését,
segítségét, majd kötetlen beszélgetéssel folytatódott a találkozó.
Sokorópátkán voltam Szociális és Gyermekvédelmi értekezleten.
A H.Z.G.-t,  a  Téti  Kistérség  Sokoróaljai  Önkormányzatainak  Gyermekjóléti  és  Szociális
Intézménye látta el, önkormányzatunknak kb. 800 ezer forint hozzájárulást kell fizetnie. A házi
segítségnyújtás feladat rendkívül sokba kerül, még úgyis, hogy a társulási normatíva plusz 30%.
A Téti Takarékszövetkezet Elnök Asszonyával tárgyaltunk Aljegyző Asszonnyal, a pályázathoz
szükséges kölcsön feltételeiről, időbeni előkészítéséről.
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Az október 15 –i ünnepséget megszerveztem, sajnos családi baleset miatt nem tudtam részt
venni rajta. Levezetéséhez, az ünnepi beszéd megtartására, Bognár Tibor Intézményvezető urat
kértem meg.
A lovas nap rendezvényre aláírtam a megállapodást a lovas klubbal, a pénz átutaltuk.
Petíciót  írtam  Árpás  Község  Önkormányzat  képviselő-testülete  részére,  az  óvoda  konyha
dolgozói szabadságának helyettesítési ügyében.
Széles  Sándor  Kormánymegbízott  Úrtól  kértem  állásfoglalást,  Mórichida-Csikvánd
közigazgatási területátadás törvényességének felülvizsgálatára. Kérte, hogy a rendelkezésünkre
álló  iratanyagot  juttassam  el  a  Téti  Járási  Hivatal  vezetőjének,  Németh  László  Úrnak
kivizsgálás céljából. Az iratokat 2017. március 20. –án átadtam a hivatalvezető úrnak.
Ezzel párhuzamosan, Dr. Szabó Endre ügyvéd úr állásfoglalását is kértem. Amint megszületik
az eredmény, tájékoztatom a képviselő-testületet.
Önkormányzati  Feladatellátást  Szolgáló  Fejlesztések  Támogatása  pályázatához árajánlatokat
kértem,  ahogy  a  képviselő-testülettel  megbeszéltük,  a  védőnői  tanácsadó  infrastrukturális
fejlesztése  adunk  be  pályázatot.  Ennek  támogatása  90%.  Humán  szolgáltatások  fejlesztése
térségi szemléletben – kedvezményezett térségek (EFOP-1.5.3-16) kiírt pályázatra, Gyömöre
község Önkormányzata (Gesztor), több önkormányzattal konzorciumban nyújt be pályázatot.
Részleteiről az ülésen adunk tájékoztatást.
Aljegyző Asszonnyal tárgyaltunk a TÉR-HÁLÓ Építész Tervező Kft. Leitner Attila ügyvezető
úrral, rendezési terv ügyben, erről tájékoztatást az ülésen kapnak a képviselők.
A kotró-rakodó gépet másfél hónap után, március 20-án tették be a műhelybe javításra.
Mindkét  önkormányzati  lakásbérleti  szerződését  aláírtuk  (Hunyadi  u.  11.  és  Fő  u.  60).  A
Hunyadi utcai  lakás bérlője kéri,  hogy a háztető csatornázását  az önkormányzat  csináltassa
meg, mert föláznak a falak (tömés). A Fő úti lakás bérlője kérelmét a járólapozásra, amit az ügy
sürgősségére a Képviselő-testülettel megbeszéltem, a munkát elvégezték. Számlát a járólapról
és tapadó alapozóról nyújtott be 47.761 forintértékben, a munkadíjat és egyéb költségeket a
bérlő fölvállalta. A kérdésem, hogy kifizessük a számla értékét, vagy beszámítsuk a bérleti díj
és rezsiköltségbe.

 

Kérem a képviselő-testületet a beszámolóm tudomásul vételére. Köszönöm!

  Mórichida, 2017. március. 22.                                     

                                                                           Tisztelettel: László Attila
                                                                                               polgármester
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A 2017.03.28. –i előterjesztés 1. sz. melléklete

A 2017 évi falunapi rendezvény költségvetés tervezete

Az önkormányzat vendéglátás kiadása                                         330.000 Ft
Hangosítás                                                                                       75.000 Ft
Csigavár Bt (légvár + buborékfoci)                                                 75.000 Ft
Mészáros János Elek énekes (190.000 + 30.000 + Áfa                 241.300 Ft
Sztárvendég                                                                                   200.000 Ft
Szili Néptáncegyüttes                                                                    140.000 Ft                
 Összesen                                                                                    1.061.300 Ft

Ez a tervezett összeg pozitív-negatív irányban változhat, a képviselő testület más fellépők 
javaslata esetében.         
 

Programok

13,00 – 13,30    -Polgármesteri köszöntő
13,30 – 14,15    -Lázsiás Ének és Citerazenekar
14,30 – 15,00    -Marcalmenti Kórus
15,15 – 15,45    -Boróka Néptánc Egyesület
16,00 – 17,00    -Mészáros János Elek énekes 
17,15 – 17,45    -Kountry tánccsoport
18,00 – 18,45    -Könyvtári pénzből valaki
19,00 – 19,45    -Izis Csillagai hastánc
20,00 – 20,45    -Fellépő
21,00 – 22,00    -Sztárvendég
22,00 – 04,00    -Bál
  

Párhuzamos programok

14,00 – 19,00    -Légvár, buborékfoci
14,00 – 18,00    -Sétakocsikázás
16,00 – 18,00    -Futbalmérkőzés


